
MOCIÓ PUNT VERD COLÒNIA SANT PERE 
 
El grup municipal UIA presenta per la seva aprovació per part d'aquest plenari la 
següent: 

MOCIÓ 

Des de que es va implantar el sistema de Recollida Selectiva, s’ha pogut comprovar que els resultats pel nostre municipi han estat molt positius. Des del punt de vista 
econòmic la Taxa del Fems s’ha rebaixat considerablement, però també des del punt de vista ecològic, hem passat d’esser uns dels pobles que menys reciclaven a l’any 
2011 a esser el  tercer de la llista dels pobles de Mallorca al 2015.  
La recollida porta a porta ha estat tot un èxit, però hem de recordar que a més d’aquest servei els veïnats d’Artà tenim la possibilitat de dur els nostres residus al Punt 
Verd. També ho han de fer els habitatges que estan situats a sol rústic 
Ara bé, els veïnats de Sa Colònia de Sant Pere pareix que no gaudeixen dels mateixos privilegis que els d’Artà ja que a dia d’avui el Tema del Punt Verd a la Colònia de Sant Pere no està resolt. Allà hi ha un punt d’aportació provisional, just darrere l’escoleta 
pública, que no és la millor ubicació ja que perjudica seriosament (olors, rates, brutor) a un equipament públic amb  la presència d’infants. 
Atès que en el Plenari de 28 de gener de 2014 es va aprovar una Moció presentada 
pels Grups Municipals IV, PSOE i PP on es demanava  la suspensió del procediment d’adquisició de la parcel·la 2 del polígon 4.   
Atès que en el Plenari de 28 d’octubre de 2014 es va aprovar una Moció presentada 
pels Grups Municipals IV, PSOE i PP, on es demanava la tramitació d’una consulta al Consell de Mallorca per dur a terme una modificació puntual de les NNSS que permetés un ús de tractament de residus a la parcel·la 8 del polígon 3 del nostre terme 
municipal. I, posteriorment a la tramitació de les NNSS, es faria una consulta a la ciutadania de la Colònia de Sant Pere perquè decidissen la millor ubicació del Punt 
Verd. 
Atès que el Regidor d’urbanisme fa temps que ja ens va informar que l’esmentada consulta al Consell s’havia feta i que la resposta era positiva. 
Per tot això, el grup municipal UIA proposa al ple l'adopció del següents 
ACORDS 
1.- El Ple de l'Ajuntament d’Artà insta a l'equip de govern municipal a iniciar 
urgentment  la tramitació del canvi puntual de les NNSS abans esmentat. I a realitzar 
la consulta a la ciutadania per decidir la ubicació definitiva. 
 
Artà, 14 de març de 2016 
  


